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§ 46

Ekerö kommuns verksamhetsredovisning per mars 2015 (KS15/9)

Beslut
Kommunfullmäktige beslutar att verksamhetsredovisning per mars 2015 noteras.

Yttrar sig i ärendet
Adam Reuterskiöld (M) och Hanna Svensson (S) yttrar sig i ärendet.

Sammanfattning

Resultatet för perioden är positivt med 18 mkr vilket är 11,4 mkr högre resultat än periodens 
budget. Avgörande för periodens positiva avvikelse är 12 mkr lägre nettokostnader, jämfört 
periodens budget, i verksamheten. 

Den samlade ekonomiska prognosen per mars bedöms till ett årets resultat om 33,2 mkr vid 
årets slut. Resultatet är 2,4 procent av summa skatter, generella bidrag och kommunal 
fastighetsavgift. Jämfört budget 18,3 mkr en positiv avvikelse om 14,9 mkr. Avvikelsen 
består i huvudsak av en engångsintäkt om 7,6 mkr i återbetalning för tidigare års inbetalda 
sjukförsäkringspremier, antagande om att budgetmarginalen inte ianspråktas samt lägre 
finansiella kostnader och högre finansiella intäkter. 

Årets investeringsbudget är sammanlagt 293,3 mkr. Utfallet för perioden uppgår endast till 34 
mkr samtidigt som prognosen upptar investeringsutgifter till 233,2 mkr. 60,1 mkr beräknas 
inte komma att ianspråktas under året.

Beslutsunderlag

 §90 Ekerö kommuns verksamhetsredovisning per mars 2015
 Tjänsteutlåtande - Ekerö kommuns verksamhetsredovisning per mars 2015
 PM Ekerö kommun Verksamhetsredovisning per mars 2015
 PM Kommunstyrelsens övriga budgettitlar - redovisning per mars 2015
 PM Kommunstyrelsen kommunledningskontoret - Verksamhetsredovisning 

per mars 2015
 PM Central politisk organisation - redovisning per mars 2015
 PM Produktion Omsorg Verksamhetsredovisning per mars 2015
 PM Produktion Ekerö Kultur Verksamhetsredovisning per mars 2015
 Protokollsutdrag BUN § 32/2015 verksamhetsredovisning per mars 2015
 Tjänsteutlåtande barn- och utbildningsnämndens verksamhetsredovisning per 

mars 2015
 PM produktionsområde Barn- och utbildning per mars 2015
 PM Barn- och utbildning verksamhetsredovisning per mars 2015
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 Protokollsutdrag SN § 70/2015
 Tjänsteutlåtande - Socialnämnden Verksamhetsredovisning per mars 2015
 PM Socialnämnden Verksamhetsredovisning per mars 2015
 Protokollsutdrag KFN § 24/2015 verksamhetsredovisning per 31 mars
 Tjänsteutlåtande - Kultur- och fritidsnämndens verksamhetsredovisning per 

31 mars 2015
 PM Kultur- och fritidsnämndens verksamhetsredovisning per 31 mars 2015
 Bilaga 1 till PM kultur- och fritidsnämndens verksamhetsredovisning per 31 

mars 2015
 BN § 70/2015, verksamhetsuppföljning per mars 2015
 Protokollsutdrag MN § 24/2015, verksamhetsredovisning per mars 2015
 Tjänsteutlåtande Miljönämnden verksamhetsredovisning per mars 2015
 PM Miljönämnden verksamhetsredovisning per mars 2015
 Protokollsutdrag TN § 35/2015, justerad
 Tjänsteutlåtande - Tekniska nämnden Verksamhetsredovisning per mars 2015
 PM Tekniska nämnden Verksamhetsredovisning per mars 2015
 Bilaga TN - Resultat och prognos 2015 per mars
 Bilaga TN - Investeringsprojekt 2015
 Beslut - Överlämnande av verksamhetsredovisning per mars 2015
 PM Verksamhetsredovisning per mars 2015 för Överförmyndaren

Expedieras till

Kommunstyrerlsen
Samtliga nämnder
Kommundirektören
Ekonomichefen
Produktionschefer
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§ 47

Planeringsförutsättningar och förslag till direktiv för budget 2016 
med inriktning för åren 2017-2018 (KS15/11)

Beslut
1. Kommunfullmäktige beslutar att förslag till budget ska vara en ekonomi i balans.
2. Kommunfullmäktige beslutar att förslag till budget ska sträva mot att resultatmålet 

årligen under planperioden 2016-2018 ska uppgå till minst 1 procent med sikte på att 
uppnå 2 procent.

3. Kommunfullmäktige beslutar att budgetramar för nämnder och Kommunstyrelsen för 
budget 2016 med inriktning 2017-2018 fastställs för det fortsatta budgetarbetet.

4. Kommunfullmäktige beslutar att nämnderna får i uppdrag att arbeta fram förslag till 
budget för år 2016 inom den givna budgetramen för beslut i Kommunfullmäktige i 
november 2015. Verksamhetens omfattning, inriktning, kvalitet och förändringar 
jämfört 2015 års verksamhet och budget ska beskrivas.

5. Kommunfullmäktige beslutar att nämnderna får i uppdrag att bereda förslag till 
inriktningsbudget för år 2017 och år 2018. Förslag för vardera år ska presenteras på 
två olika beloppsnivåer och vara inom budgetram version 1 samt med ett alternativt 
förändringsförslag på den nivå som återfinns som inriktningsbudget version 2. 
Förändringar i verksamhetens omfattning, inriktning och kvalitet ska återges.

6. Kommunfullmäktige beslutar att nämnderna ska tillse att förslaget till budget stödjer 
Ekerö kommuns övergripande verksamhetsmål.

7. Kommunfullmäktige beslutar att nämnderna har i uppdrag i enlighet med beslut om 
verksamhetsmål för Ekerö kommun att under mandatperioden 2015-2018 beakta de 
konkreta punkter för åtgärder, förändringar och verksamhetsutveckling i sin 
verksamhetsplanering och ekonomiska planering som återfinns i ärendet om 
verksamhetsmålen.

8. Kommunfullmäktige beslutar att förslag till budget ska innehålla förslag till 
investeringsbudget för perioden 2016-2020.

9. Kommunfullmäktige beslutar att pågående investeringsprojekt Sporthall Ekebyhov 
planeras till att avslutas under våren 2016. Kostnaden för projektet beräknas uppgå till 
totalt 73 mkr inklusive tillkommande kringkostnader och Kommunfullmäktige 
beslutar att tillföra projektet 26 mkr i investeringsbudget för färdigställande.

10. Kommunfullmäktige beslutar att Kommunstyrelsen får i uppdrag att leda och 
samordna budgetarbetet.

11. Kommunfullmäktige beslutar att Kommunstyrelsen får i uppdrag att utarbeta förslag 
till finansiering av verksamheten.

Deltar ej i del av beslut
Socialdemokraterna, Vänsterpartiet, Miljöpartiet och Öpartiet i Kommunfullmäktige deltar 
inte i beslutet avseende punkterna 6 och 7.
Reservationer
Socialdemokraterna i Kommunfullmäktige reserverar sig mot beslutet till förmån för Hanna 
Svenssons (S) yrkande.
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Särskilt yttrande
Socialdemokraterna och Öpartiet i Kommunfullmäktige har inkommit med särskilda 
yttranden.
Yrkanden
Adam Reuterskiöld (M) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag.
Hanna Svensson (S) yrkar att andra meningen i beslutspunkt 5 ska strykas.
Propositionsordning
Ordföranden ställer proposition på yrkandena och finner att Kommunfullmäktige beslutar i 
enlighet med Kommunstyrelsens förslag.
Tilläggsyrkande
Desirée Björk (Ö) yrkar yrkar att "budgetförutsättningarna måste ändras. Det går inte att av 
budgetskäl att senarelägga investeringen i en kapacitetsökning av Ekebyhovsskolan. Måste 
lån tas upp för att öka kapaciteten så måste det göras. Öpartiet yrkar vidare att inte 
införskaffa fler baracker till Ekebyhovsskolan för att öka skolkapaciteten utan att kapaciteten 
samtidigt ökas i matsal och andra gemensamma utrymmen. Öpartiet föreslår vidare att KF 
tar initiativ till en ny utredning av skolkapaciteten i kommunen".
Adam Reuterskiöld (M) yrkar avslag på tilläggsyrkandet.
Propositionsordning
Ordföranden ställer proposition på yrkandena och finner att Kommunfullmäktige avslår 
tilläggsyrkandet.
Reservation
Öpartiet i Kommunfullmäktige har inkommit med en skriftlig reservation.

Sammanfattning

En av utgångspunkterna för budgetarbetet är föregående års inriktningsbudget. Beslut i ärende 
om planeringsförutsättningar och förslag till direktiv inklusive budgetramar för verksamheten 
är starten för Ekerö kommuns budgetarbete. Budgeten fastställs slutligt av 
Kommunfullmäktige i november inför nästa år.

Beräkningen visar på ett för Ekerö kommun budgeterat årets resultat för år 2016 om 1,4 
procent och är förenligt med vad som är fastställt i Ekerö kommuns riktlinjer för god 
ekonomisk hushållning. Balanskravet är uppnått. Den ekonomiska planeringen som underlag 
för inriktningsbudget åren 2017-2018 visar däremot sämre ekonomisk styrka. Utifrån tidigare 
inriktningsbudget för 2017 och med hänsyn tagen till förändrade förutsättningar nås ett 
positivt resultat men på en lägre nivå än riktlinjerna och med risk för att kostnader är 
undervärderade och intäkter övervärderade. Beräkningarna för år 2018 visar på ytterligare 
försämrad ekonomisk ställning. Den ekonomiska planeringen visar i nuläget ett behov av 
ytterligare intäktsförstärkning och/ kostnadsreducering för ett budgeterat resultat enligt 
riktlinjerna för god ekonomisk hushållning.

Beslutsunderlag

 §93 Planeringsförutsättningar och förslag till direktiv för budget 2016 med 
inriktning för åren 2017-2018
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 Tjänsteutlåtande - Planeringsförutsättningar och förslag till direktiv för budget 
2016 med inriktning för åren 2017-2018

 PM angående budget och redovisning av förändringar i slutprognos för 
projektet ”Sporthall Ekebyhov”

 PM Planeringsförutsättningar och direktiv för budget 2016 med inriktning för 
åren 2017-2018

Expedieras till

Kommunstyrelsen
Samtliga nämnder
Kommundirektören
Ekonomichefen
Produktionschefer
Revisorerna
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Ärende 2 Planeringsförutsättningar och förslag till direktiv för budget 2016 
med inriktning för åren 2017- 2018.

Öpartiet deltar inte i beslutet gällande punkterna 6 och 7.

Särskilt yttrande under punkten 9 vid kommunfullmäktige 23 juni 2015- 
Planeringsförutsättningar och förslag till direktiv för budget 2016 med 
inriktning för åren 2017- 2018.

Det är med bestörtning det går att konstaterar att kostnaden för idrottshallen 
förväntas bli 50 % högre än vad som tidigare förespeglats beslutande politiker.
Men det är inte enbart kostnaden som avviker mot vad som redovisats i ärendet. 
Även den tidplan som delgivits politiker och allmänheten visar sig inte hålla.
Det är uppenbart att hela ärendet har forcerats på ett sätt som menligt inverkat på 
informationen till medborgarna, politiker och en rimlig kostnadsuppskattning. 
En uppskattning där flera komponenter missats.
Tilldelningsbeslutet fattades på kommunstyrelsens arbetsutskott 2 september 
2014.

Men redan i Mälarö Tidning som publicerades 12 september finns en bild på 
dåvarande kommunalrådet Carpelan (M) som medhjälp av en grävskopa tar 
första spadtaget.
Information ges av Carpelan via Mälarö Tidning att idrottshallen ska bli färdig 
hösten 2015.

Vid arbetsplatsen finns idag en skylt som anger att idrottshallen blir färdig våren 
2016! 

Och nu redovisas att tidplanen inte håller utan invigning bli först andra halvåret 
2016. 
Detta är en försening av tidplanen med ett år gentemot den plan som redovisades 
av Carpelan i september 2014.  
Det kan nämnas att denna försening påverkar planeringen för VM i armbrytning.
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I aktuellt fall har det även redovisats att det enbart var en anbudsgivare för 
uppförande av hallen.

Detta väcker frågan om det vid investeringar över en viss beloppsgräns bör 
införas krav på flera anbud i konkurrens.

När det inte finns flera anbudsgivare vid upphandling över ett visst belopp bör 
förfrågningsunderlaget omarbetas så att fler anbudsgivare kan lämna anbud.

Allt sammantaget väcker frågan om kommunen saknar fungerande rutiner för 
framtagning av kostnadsuppskattningar och rimliga tidplaner för större 
investeringsprojekt eller om det i aktuellt fall finns andra bakomliggande orsaker 
till det stora kostnadsöverdraget och försening gentemot tidplanen. 

En annan fråga är vad detta får för konsekvenser för vår kärnverksamhet skola, 
vård och omsorg. Vad kommer vi inte kunna genomföra i och med dubbleringen 
av sporthallens kostnader. 
Det har redan kommit till vår kännedom att utbyggnaden av Ekebyhovsskolan är 
lagd på is, vilket sannolikt kan hänföras till ovanstående.

Desirée
Björk
Öpartiet 
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Reservation vid kommunfullmäktige 23 juni 2015

Ärende 2 Planeringsförutsättningar och förslag till direktiv för budget 2016 
med inriktning för åren 2017- 2018.

Ekebyhovsskolans senareläggning av sin nybyggnation. 

När det gäller Ekebyhovsskolan var ett motiv till de medel kommunstyrelsen 
beviljade att genomföra en kapacitetsökning. Nu står det i Mälarö Tidning att 
föräldrarna inte behöver vara orolig över att hela projektet med 
Ekebyhovsskolan läggs på is. Kapaciteten blir löst med baracker enligt 
Anagrius. Men redan idag finns baracker vid Ekebyhovsskolan av kapacitetsskäl 
och just nu står en grävskopa och andra maskiner på Ekebyhovsskolans skolgård 
och arbetar med grunden till ytterligare en barack.
Men baracker ökar antalet klassrum och antalet elever utan att det sker en 
ökning av kapaciteten i t.ex. matsalen. Redan idag har föräldrar klagat till 
Öpartiet att barnen i årskurs 1 får äta lunch alldeles för nära inpå frukosten. 
Barnen har inte hunnit bli hungriga då lunchen serveras 10.30. Dessutom blir 
lunchtiden för respektive matsalslag med enbart 20 minuter alldeles för kort. 
Men denna korta tid krävs för att lunchtiden inte ska bli för utsträckt så att de 
som äter lunch sist får lunchen alltför sent. Det står att budgetförutsättningarna 
för 2016-2019 är beslutad driftbudget 2015 med inriktningsbudget för åren 
2016-2017 och investeringsplan för 2015-2019.
 Men investeringsplanen för 2015 – 2019 håller inte med en sporthall som blir 
25 – 30 mkr dyrare än plan och nu visar det sig att Ekebyhovsskolans 
kapacitetsökning blir ”mycket dyrare än 100 mkr” trots att investeringsbudgeten 
är på 69 mkr.

Öpartiet yrkar att budgetförutsättningarna måste ändras. Det går inte att av 
budgetskäl senarelägga investeringen i en kapacitetsökning av 
Ekebyhovsskolan. 
Måste lån tas upp för att öka kapaciteten så måste det göras.
Öpartiet yrkar vidare att inte införskaffa fler baracker till Ekebyhovsskolan för 
att öka skolkapaciteten utan att kapaciteten samtidigt ökas i matsal och andra 
gemensamma utrymmen. 

Öpartiet föreslår vidare att KF tar initiativ till en ny utredning av 
skolkapaciteten i kommunen.

Desirée Björk 
Öpartiet
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 SÄRSKILT YTTRANDE                           

(2015-06-23) 

 

 

       

ONÖDIG FÖRDYRNING AV EKEBYHOVSHALLEN   

KS15/11  

Socialdemokraterna i Ekerö anser att kommunen i dagsläget bör bidra med de extra 26 mkr för 

färdigställande av Ekebyhovshallen men konstaterar att behovet av att sätta spaden i marken 

innan valet var större än att göra rätt från början. Även om kostnaden för hallen, trots 50-

procentig prisökning, håller sig inom ett prisläge man kan förvänta sig, ser vi med oro på att de 

budgeterade medel som idag finns för investeringar i våra fastigheter riskerar att påverkas 

negativt. Det finns flera skolor och lokaler som behöver rustas upp och vi är oroade över att 

pengarna nu inte kommer att räcka till. I skenet av den nu aviserade uppskjutningen av 

Ekebyhosskolan blir detta än mer tydligt. 

 

 

 

 

 

Socialdemokraterna i Ekerö kommun  

Hanna Svensson     

oppositionsråd                                             
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§ 48

Verksamhetsmål för Ekerö kommun 2015-2018 (KS15/125)

Beslut
1. Kommunfullmäktige beslutar om de fem verksamhetsmålen för Ekerö kommun med 

angivna indikatorer för uppföljning för mandatperioden 2015-2018.
2. Kommunfullmäktige uppdrar till Kommunstyrelse och nämnder att utarbeta mål för 

sin verksamhet som stödjer de övergripande målen.
3. Kommunfullmäktige uppdrar till Kommunstyrelsen och nämnder att beakta de 

konkreta punkterna för åtgärder, förändringar och verksamhetsutveckling i sin 
verksamhetsplanering och ekonomiska planering under mandatperioden.

Deltar ej i beslut
Socialdemokraterna och Vänsterpartiet i Kommunfullmäktige deltar inte i beslutet.
Reservation
Miljöpartiet i Kommunfullmäktige har inkommit mer en skriftlig reservation.
Öpartiet i Kommunfullmäktige har inkommit med en skriftlig reservation.
Yrkanden
Adam Reuterskiöld (M) och Sivert Åkerljung (KD) yrkar bifall till Kommunstyrelsens 
förslag.
Desirée Björk (Ö) yrkar ändring av mål 2,4 och 5 i enlighet med skriftlig reservation.
Propositionsordning
Ordföranden ställer proposition på yrkandena och finner att Kommunfullmäktige beslutar i 
enlighet med Kommunstyrelsens förslag.
Yttrar sig i ärendet
Lena Holst (MP), Göran Hellmalm (FP), Inger Andersen (S) och Solveig Brunstedt (C) yttrar 
sig i ärendet.

Sammanfattning

Den politiska majoriteten, bestående av allianspartierna i Ekerö kommun, har uttryckt sin vilja 
och inriktning för all kommunal verksamhet i sin gemensamma politiska plattform för 
mandatperioden 2015-2018. Inriktningen är noterad i beslut i Kommunfullmäktige i december 
2014.

Kommunfullmäktige ska för mandatperioden 2015-2018 anta verksamhetsmål med angivande 
av indikatorer för uppföljning. Fem övergripande mål förslås. Målen omfattar områdena: 
Skola och förskola, Äldre medborgare och medborgare med funktionsnedsättning, 
Medborgarperspektivet, Samhällsutveckling samt Ekonomi. 

I plattformen återfinns även ett flertal konkreta punkter avseende åtgärder, förändringar och 
inriktning för utveckling av verksamheten. Förslaget är att uppdra till nämnder och styrelse att 
beakta dessa i den fortsatta verksamhetsplaneringen under mandatperioden. I den mån de även 
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har ekonomisk inverkan ska de inarbetas i budget där de i första hand ska prioriteras inom 
budgetram.

Beslutsunderlag

 §94 Förslag till verksamhetsmål för Ekerö kommun
 Ordförandeförslag - Verksamhetsmål för Ekerö kommun 2015-2018

Expedieras till

Kommunstyrelsen
Samtliga nämnder
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Reservation i ärende 3 vid Kommunfullmäktige 23 juni 2015 –
Verksamhetsmål för Ekerö kommun.

Målområde 1: Skola/förskola
Framgång på gymnasiet
Skolinspektionen kritiserade kommunen för ensidig fokusering på meritvärdet 
och det är glädjande att det nu upphör.
För att inte samma kritik ska uppstå när målet nu ändras föreslår öpartiet att 
ytterligare ett mål beslutas.

Att Lyckas och Nå Framgång på Gymnasiet.

Skolan förbereder eleverna för kommande gymnasiestudier. 
Här vill Öpartiet nämna att för att vara behörig sökande till såväl praktiska som 
teoretiska gymnasielinjerna krävs godkänt betyg i åk 9 i ämnena matematik, 
engelska och svenska.
Det är alltså speciellt viktigt att uppföljning och stöd ges i dessa ämnen. Här ska 
målet vara 100% får godkänt i nationella provet för dessa ämnen i åk 9.
Nationella provet är ett objektivt prov och godkänt i nationella provet borgar för 
godkänt i slutbetyget i åk 9.

För att se hur Ekerös skolor klarat denna uppgift bör det ske en redovisning för 
nämnden av SKL;s öppna redovisning över andelen av Ekerös elever som klarar 
gymnasiet på tre år i relation till andra kommuner.
(Här är antalet kommuner där andelen elever som klarar gymnasiet på tre år 
högre för ett par hundra kommuner trots att Ekerö har landets elfte högsta 
meritpoäng. Detta är ett anmärkningsvärt resultat.) 
Det kan nämnas att det är förenat med en kostnad för kommunen på ca 100.000 
kr för varje elev som går ett extra år i gymnasiet.

Resultatet av denna rapportering har dock stor eftersläpning. Det är de elever 
som gick ut Ekerö grundskolan 2012 som nu går ut gymnasiet 2015 efter tre år.

Men för att vidta åtgärder för att förbättra resultatet är ett första steg att resultatet 
rapporteras till nämnden för att i ett senare steg analysera så att lämpliga 
åtgärder kan vidtas.
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Målområde 4: Samhällsutveckling
Öpartiet reserverar sig mot målsättningen vid nyproduktion av bostäder och 
yrkar att målsättningen vid nyproduktion av bostader ska minst 20 procent vara 
hyresrätter.
Öpartiet yrkar att det även bör framgå i formuleringen vid Ekerös utveckling 
från landsbygd till småstad att detta ska innefatta en balanserad och väl avvägd 
utveckling i kommunens ytterområden efter behov och dess möjligheter.

Målområde: 5 Ekonomi
Öpartiet reserverar sig mot att målsättningen att oreserverat sänka skatten när 
ekonomin tillåter.
Ett badhus står högt på medborgarnas önskelista.
Öpartiet yrkar att
Formuleringen bör därför som en upplysning till medborgarna formuleras att 
målsättningen är att när ekonomin tillåter ska ett badhus byggas samt att när 
ekonomin därefter så medger kan skatten sänkas.

Desirée Björk
Öpartiet 
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Reservation i Kf 2015-06-23, ärende 3, Verksamhetsmål för Ekerö kommun

Vi reserverar oss mot Alliansens verksamhetsmål för Ekerö kommun.

Vi vill särskilt lyfta fram att vi saknar ett mål för social hållbarhet, antingen som sjätte mål 
eller som delmål i ett annat mål, t ex det för samhällsutveckling. 

Vi vet att utanförskap inte bara skapar lidande för enskilda utan också innebär kostnader för 
samhället i form av ökande ohälsotal, ökad kriminalitet och sämre förutsättningar att sköta sin 
egen försörjning. Ett mål för social hållbarhet skulle ges en eller flera indikatorer, t ex antal 
startade sociala företag under mandatperioden och kunna avspegla sig i 
verksamhetsplaneringen som ett uppdrag att få igång de sociala, arbetsintegrerande företag 
som skulle bli arbetstillfällen för de ekeröbor som står en bit ifrån arbetsmarknaden.

 
Lena Holst
Mp Mälaröarna
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Sammanträdesprotokoll
2015-06-23

Kommunfullmäktige

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§ 49

Skatteväxling vid övertagandet av viss hälso- och sjukvård inom LSS 
verksamheter. (KS15/120)

Beslut
Kommunfullmäktige beslutar att tillsammans med Stockholms Läns Landsting och övriga 
kommuner i länet hemställa hos Finansdepartementet att de länsvisa skattesatserna i 2§ och 3§ 
förordningen (2013:976) om kommunalekonomisk utjämning höjs 2 öre för kommunerna och 
sänks 2 öre för Stockholms Läns Landsting från om och med 1 januari 2016.

Yttrar sig i ärendet
Adam Reuterskiöld (M) och Inger Andersen (S) yttrar sig i ärendet.

Sammanfattning

Stockholms läns landsting och samtliga kommuner i Stockholms län har antagit 
Kommunförbundet Stockholms läns (KSL) rekommendation att vad avser förändrat 
huvudmannaskap avseende viss hälso- och sjukvård inom LSS verksamheter (bostad med 
särskild service och daglig verksamhet enligt LSS). Kommunfullmäktige i Ekerö kommun 
beslutade i ärendet 2014-12-16 § 127.

Finansieringen ska ske genom skatteväxling med Stockholms läns landsting vid årsskiftet 
2015-2016.

I skrivelse 2015-04-01 meddelar KSL att ytterligare ett beslut, utöver det som 
Kommunfullmäktige (och Landstingsfullmäktige) fattat, krävs för att skatteväxlingen ska 
kunna hanteras av Finansdepartementet. Det kompletterande beslutet avser hem-ställan hos 
Finansdepartementet om en justering av den kommunalekonomiska utjämningen.

Beslutsunderlag

 §85 Skatteväxling vid övertagandet av viss hälso- och sjukvård inom LSS 
verksamheter.

 Skatteväxling vid övertagandet av viss hälso- och sjukvård inom LSS 
verksamheter

 Ytterligare beslut krävs angående skatteväxling LSS
 Följebrev: Ytterligare beslut krävs angående skatteväxling LSS

Expedieras till

Kommunförbundet Stockholms Län
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Sammanträdesprotokoll
2015-06-23

Kommunfullmäktige

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§ 50

Uppräkning av taxor gälande sotning och brandskyddskontroll 
(KS15/126)

Beslut
Kommunfullmäktige fastställer årets indexuppräkning om 2.49% för 2015, gällande taxa för 
sotning och brandskyddskontroll att gälla från den 1 juli 2015.

Sammanfattning

Vid Södertörns brandförsvarsförbunds direktionssammanträde 2015-04-24 beslutades om en 
uppräkning av taxor gällande sotning och brandskyddskontroll. Då kommunalförbund ej själv 
får fastställa sin taxa, enligt beslut i högsta förvaltningsdomstolen ska Kommunfullmäktige i 
förbundets medlemskommuner fatta besluta om denna taxa.

Sotningsindex beslutas årligen mellan Sveriges Kommuner och Landsting (SKL) och 
Sveriges Skorstensfejarmästares Riksförbund (SSR). De värden som ligger till grund för 
sotningsindex är dels löneökningar i löneavtalet mellan SKL och SSR, dels 
Konsumentprisindex.

Beslutsunderlag

 §99 Uppräkning av taxor gälande sotning och brandskyddskontroll
 Tjänsteutlåtande - Uppräkning av taxor gällande sotning och 

brandskyddskontroll
 Tjänsteutlåtande - Uppräkning av taxor gällande sotning och 

brandskyddskontroll

Expedieras till

Södertörns brandförsvarsförbund
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Sammanträdesprotokoll
2015-06-23

Kommunfullmäktige

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§ 51

Försäljning av del av fastigheten Ekebyhov 1:508, till Ekerö 
Tennisklubb och sammanhängande frågor- inriktningsbeslut 
(KS15/142)

Beslut
1) Kommunfullmäktige godkänner köpeavtal daterat 2015 - 
xx- xx mellan Ekerö tennisklubb och Ekerö kommun avseende del av fastigheten Ekebyhov 
1:508 för en köpeskilling av 1.150 tkr.

2) Kommunfullmäktige godkänner föreliggande förslag till arrendeavtal för befintlig 
tennishall på fastigheten Ekerö-Väsby 43:1 vid Träkvistavallen.

3) Kommunfullmäktige godkänner föreliggande Samarbetsavtal mellan Ekerö tennisklubb 
och Ekerö kommun avseende nyttjande och samverkan av anläggningen.

4) Kommunfullmäktige ger Kommunstyrelsens ordförande i uppdrag att underteckna avtalen.

Särskilt yttrande
Öpartiet i Kommunfullmäktige har inkommit med ett särskilt yttrande.
Yttrar sig i ärendet
Adam Reuterskiöld (M), Desirée Björk (Ö) och Lennart Nilsson (M) yttrar sig i ärendet.

Sammanfattning

Detta ärende redovisar förslag till försäljning mark och ett förslag till samarbetsavtal med 
Ekerö tennisklubb. Därutöver redovisas ett förslag till 25 årigt arrendeavtal med Fastighets 
AB Kajen för den befintliga tennishallen vid Träkvista. Redovisat förslag är ett 
inriktningsbeslut som förutsätter bl a ett beslut från ett extra årsmöte från tennisklubbens sida 
samt undertecknade avtal från berörda parter och godkännande från finansiärer och 
bidragsgivare.

Beslutsunderlag

 §87 Försäljning av del av fastigheten Ekebyhov 1:508, till Ekerö Tennisklubb 
och sammanhängande frågor- inriktningsbeslut

 Tjänsteutlåtande - Försäljning av del av fastigheten Ekebyhov 1:508, till Ekerö 
Tennisklubb och sammanhängande frågor- inriktningsbeslut

 Köpeavtal mellan Ekerö tennisklubb och Ekerö kommun avseende förvärv av 
del av fastigheten Ekebyhov 1:508, ej påskriven
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Sammanträdesprotokoll
2015-06-23

Kommunfullmäktige

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

 Arrendeavtal mellan Ekerö kommun och Fastighets AB Kajen avseende 
befintlig tennishall på fastigheten Ekerö-Väsby 43:1 vid Träkvistavallen, ej 
påskriven

 Samarbetsavtal med Ekerö Tennisklubb

Expedieras till

Teknik- och exploateringskontoret
Nämndkontoret kultur- och fritid
Stadsarkitektkontoret
Ekerö Tennisklubb
Fastighets AB Kajen
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Särskilt Yttrande i ärende 6 vid kommunfullmäktige 23 juni 2015 - 
Försäljning av del av fastigheten Ekebyhov 1:508 Till Ekerö Tennisklubb

Öpartiet motsätter sig inte försäljningen av fastigheten Ekebyhov 1:508
Men vill göra komunfullmäktige uppmärksammade på följande i ett särskilt yttrande enligt 
nedanstående.
Särskilt Yttrande:
I tjänsteutlåtandet i ärendet ”Försäljning av del av fastigheten Ekebyhov 1:508 till Ekerö 
Tennisklubb och sammanhängande frågor – inriktningsbeslut” står ”I en senare etapp 
avser/Tennis/klubben återkomma med en begäran om att få uppföra två – tre utetennisbanor 
ca 100 m österut och på andra sidan om befintlig industrifastighet vid Björkuddsvägen.”

Öpartiet är medvetet om att inget beslut är fattat om placering av utetennisbanor på omnämnd 
plats.

Det kan dock nämnas att Stadsbyggnadskontoret skickat information till berörda för den i 
tjänsteutlåtandet omnämnda platsen med texten ”Har ni synpunkter på sökt bygglov, skriv till 
Stadsbyggnadskontoret”.
Denna information väckte starka protester från de boende som enligt preliminär placering får 
utetennisbanorna ca 20 m från de boendes uteplatser. Även läktare fanns inritat på sökt 
bygglov.

Öpartiet vill anföra att det finns ett rättsfall från Länsstyrelsen i Skåne (dnr 505-24562-11 
daterat 2012-11-14) med en likartad placering av utetennisbanor.
Länsstyrelsen skriver bl.a. i sitt beslut: ”Att under flera timmar i sträck, flera dagar i rad 
under sommarhalvåret vid gynnsam väderlek utsättas för höga ljud från tennisspel, vilket till 
sin natur är impulsartad, snärtigt och oregelbundet, kan enligt Länsstyrelsens mening utgöra 
en sådan olägenhet förmänniskors hälsa som man inte kan anses vara skyldig att tåla”.

Det är därför, inte bara olämpligt utan sannolikt inte möjligt, med en placering av 
utetennisbanorna på den angivna platsen.
Kommunen bör därför redan nu delge Ekerö Tennisklubb att bygglov inte kommer att delges 
på föreslagen plats samt att Ekerö Tennisklubb därför bör utvärdera andra alternativa 
placeringar som inte medför oacceptabel bullerstörning för omgivningen.

Desirée Björk
Öpartiet
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§ 52

Nytt reglemente för barn- och utbildningsnämnden (KS15/129)

Beslut
Kommunfullmäktige antar nytt reglemente för barn- och utbildningsnämnden, KFS 40:1.

Yttrar sig i ärendet
Lena Gerby (M) yttrar sig i ärendet.

Sammanfattning

Med anledning av organisationsförändring inom barn- och utbildningsområdet i Ekerö 
kommun revideras barn- och utbildningsnämndens reglemente.

Beslutsunderlag

 §88 Nytt reglemente för barn- och utbildningsnämnden
 Reviderad reglemente för Barn- och utbildningsnämnden
 Protokollsutdrag BUN § 37/2015
 Tjänsteutlåtande - nytt reglemente för barn- och utbildningsämnden

Expedieras till

Barn- och utbildningsnämnden
Kommunkansliet
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§ 53

Förskole- och barnomsorgstaxa (KS15/130)

Beslut
Kommunfullmäktige antar förskole- och barnomsorgstaxa (KFS 40:4) att gälla från 2015-07-
01.

Yttrar sig i ärendet
Lena Gerby (M) yttrar sig i ärendet.

Sammanfattning

Förordning om statsbidrag till kommuner som tillämpar maxtaxa inom förskolan och 
fritidshemmet har ändrats vilket medför nya avgiftsnivåer.

De nya avgiftsnivåerna innebär att kommunens avgiftsintäkter kommer att öka och därför har 
statsbidraget inom ramen för maxtaxan minskats i motsvarande omfattning, vilket redan 
gjordes när ramarna för 2015 fastställdes. Det innebär att förordningsändringen inte 
ytterligare kommer att påverka den bidragsram som fastställts för varje kommun för 2015.

Statsbidraget betalas ut under förutsättning att kommunen följer villkoren i förordningen. 
Förordningen har nu ändrats och ändringen innebär att inkomsttaket indexeras. De nya högsta 
avgiftsnivåerna för maxtaxa ska tillämpas från och med den 1 juli 2015. Avgiften är 
inkomstrelaterad med en maximal avgift per barn. De hushåll som har en bruttoinkomst på 
minst 42 890 kr/månad betalar den högsta avgiften i maxtaxan.

Beslutsunderlag

 §100 Förskole- och barnomsorgstaxa
 Förskole- och skolbarnomsorgstaxa
 Protokollsutdrag BUN § 39/2015
 Tjänsteutlåtande - Förskole och barnomsorgstaxa

Expedieras till

Barn- och utbildningsnämnden
Kommunkansliet
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§ 54

Socialnämndens rapportering av ej verkställda beslut 2015, kvartal 1 
(KS15/77)

Beslut
Kommunfullmäktige noterar redovisningen.

Sammanfattning

Socialnämnden ska till Kommunfullmäktige lämna en rapport över hur många av nämndens 
gynnande beslut enligt 4 kap 1 § SoL och 9 § LSS som ine har verkställts inom 3 månader 
från dagen för respektive beslut. Rapporteringen ska ske en gång per kvartal och denna 
rapport avser kvartal 1, 2015.

Beslutsunderlag

 §98 §97 Socialnämndens rapportering av ej verkställda beslut 2015
 §97 Socialnämndens rapportering av ej verkställda beslut 2015
 Protokollsutdrag SN § 76/2015 rapport om ej verkställda beslut, kvartal 1 2015

Expedieras till

Socialnämnden
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§ 55

Redovisning av ej färdigberedda motioner, 1:a redovisningen 2015 
(KS15/105)

Beslut
Kommunfullmäktige noterar redovisningen.

Yttrar sig i ärendet
Elisabeth Palm (S) och Ulric Andersen (S) yttrar sig i ärendet.

Sammanfattning

Enligt Kommunfullmäktiges arbetsordning § 30 ska Kommunstyrelsen två gånger per år till 
Kommunfullmäktige redovisa de motioner som ännu inte är färdigberedda. Detta är 2015 års 
första redovisning.
Hittills under 2015 (t.o.m. KF 19 mars) har fyra nya motioner remitterats till 
Kommunstyrelsen och två har behandlats. Idag finns totalt 15 motioner som ännu inte är 
färdigberedda och av dessa är ingen äldre än ett år.

Beslutsunderlag

 §75 Redovisning av ej färdigberedda motioner, 1:a redovisningen 2015
 ej färdigberedda motioner, 1:a redovisningen 2015

Expedieras till

Kommunkansliet
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§ 56

Fråga till Kommunstyrelsens ordförande - Ekebyhovsskolan 
(KS15/153)

Beslut
Frågan anses besvarad.

Yttrar sig i ärendet
Desirée Björk (Ö) och Adam Reuterskiöld (M) yttrar sig i ärendet.

Sammanfattning

Desirée Björk (Ö) har frågat Kommunstyrelsens orförande Adam Reuterskiöld (M):
 "När och i vilka fora har besluts tagits att "lägga planerna på is" och inte fullfölja det 

som tjänsteskrivelsen redovisade när kommunstyrelsen beviljade medel?
 Till vilka - förutom rektorn - har beslutet delgivits?
 Vad är bakgrunden till att lägga planerna på att bygga ut Ekebyhovsskolan på is tills 

vidare?"
Frågan besvaras muntligt på sammanträdet.

Beslutsunderlag

 Enkel fråga till kommunstyrelsens ordförande Adam Reuterskiöld (M)
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§ 57

Fråga till Kommunstyrelsens ordförande - Ekebyhovshallen 
(KS15/155)

Beslut
Frågan anses besvarad.

Yttrar sig i ärendet
Hanna Svensson (S) och Adam Reuterskiöld (M) yttrar sig i ärendet.

Sammanfattning

Hanna Svensson (S) har frågat Kommunstyrelsens ordförande Adam Reuterskiöld (M):
 "Är du, Adam Reuterskiöld, nöjd med hanteringen av ärendet kring 

Ekebyhovshallen?"
Frågan besvaras muntligt på sammanträdet.

Beslutsunderlag

 Enkel fråga till kommunstyrelsens ordförande Adam Reuterskiöld (M) 
angående Ekebyhovshallen
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§ 58

Fråga till Barn- och utbildningsnämndens ordförande - Minskade 
barngrupper i förskolan (KS15/156)

Beslut
Frågan anses besvarad.

Yttrar sig i ärendet
Johan Hammarström (S) och Lena Gerby (M) yttrar sig i ärendet.

Sammanfattning

Johan Hammarström (S) har frågat Barn- och utbildningsnämndens ordförande Lena Gerby 
(M):

 "Lena, har du för avsikt att söka det statsbidrag för minskade barngrupper i 
förskolan som regeringen har infört?"

Frågan besvaras muntligt på sammanträdet.

Beslutsunderlag

 Enkel fråga till barn- och utbildningsnämndens ordförande Lena Gerby (M) 
angående statsbidrag för minskade barngrupper i förskolan
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§ 59

Motion – Ekerö som fristad för förföljda författare (KS14/145)

Beslut
Kommunfullmäktige beslutar att motionen får dras tillbaka.

Yttrar sig i ärendet
Gunilla Lindberg (FP) yttrar sig i ärendet.

Sammanfattning

Gunilla Lindberg (FP) har i en motion föreslagit Kommunfullmäktige besluta att "
- Ekerö kommun inrättar ett stipendium samt i övrigt erbjuder förutsättningar för att ta emot 
en förföljd författare enligt de principer och med de avgränsningar som föreslår av Statens 
kulturråd.
- Ekerö kommun ansöker om medlemskap i ICORN”.
Efter det att motionen lades har det påbörjats en rättslig prövning av huruvida medlemskapet i 
ICORN ligger inom ramen för den kommunala kompetensen. De första rättsliga instanserna 
har givit klartecken för detta. Men tills det att rättsläget slutgiltigt är klargjort anser 
Folkpartiet att det är rimligt att motionen inte behandlas. Därför har Gunilla Lindberg 
inkommit med en skrivelse där hon föreslår att motionen ska få dras tillbaka.

Beslutsunderlag

 §76 Motion – Ekerö som fristad för förföljda författare
 §70 Motion - Ekerö som fristad för förföljda författare
 Skrivelse - Motion - Ekerö som fristad för förföljda författare
 Motion - Ekerö som fristad för förföljda författare
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§ 60

Motion – Politisk granskning av upphandlingsunderlag (KS14/147)

Beslut
Kommunfullmäktige beslutar att motionen anses behandlad.

Reservation
Öpartiet i Kommunfullmäktige har inkommit med en skriftlig reservation.
Yrkanden
Desirée Björk (Ö) yrkar att ärendet återremitteras till Kommunstyrelsen för ytterligare 
beredning.
Adam Reuterskiöld (M) yrkar att ärendet ska avgöras idag.
Propositionsordning
Ordföranden ställer proposition på yrkandena och finner att Kommunfullmäktige beslutar att 
ärendet ska avgöras idag.
Omröstning begärs!
Omröstningsproposition
Den som vill att ärendet ska avgöras idag röstar Ja.
Den som vill att ärendet ska återremitteras röstar Nej.
Omröstningsresultat
Med 35 ja-röster mot 5 nej-röster har Kommunfullmäktige beslutat att ärendet ska avgöras 
idag. Eftersom det endast finns ett förslag till beslut så beslutar Kommunfullmäktige i 
enlighet med Kommunstyrelsens förslag, att motionen anses behandlad.

Sammanfattning

Desireé Björk (Ö), Ylva Forslid (Ö), Bernt Richloow (Ö) och Inger Blomberg (Ö) har i en 
motion föreslagit Kommunfullmäktige besluta att:
” - Kommundirektören ges i uppdrag att utarbeta förslag till vilka förfrågningsunderlag som 
ska underställas politisk granskning. 
- Det bör sedan vara den politiska beredningen inför kommunstyrelsen, berörd nämnd, som 
avgör utifrån aktuella upphandlingar, vilka upphandlingsärenden som ska granskas av 
kommunstyrelsen alternativt av berörd nämnd.”

Beslutsunderlag

 §77 Motionssvar – Politisk granskning av upphandlingsunderlag
 Motionssvar - Politisk granskning av upphandlingsunderlag
 Motion - Politisk granskning av upphandlingsunderlag
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Ärende 12 Motionssvar – Politisk granskning av upphandlingsunderlag.

Öpartiet reservation i ärende 12 vid kommunfullmäktige den 23 juni 2015 
Förtydligande av hantering av upphandlingsärenden.

Vi är många i denna politiska församling som tycker att det sätt som upphandlingen av 
skolskjutsar och persontransporter genomfördes hade kunnat göras på ett annat och kanske 
bättre sätt. 

Ett generellt problem vid upphandling är att vi politiker får del av upphandlingen först efter 
att anbud lämnats på förfrågningsunderlaget och anbuden är utvärderade. 

Men då kan inget göras. Upphandlingsreglerna enligt Lagen om Offentlig Upphandling 
(LOU) medger inte att det sker några förändringar i förfrågningsunderlaget eller att ett annat 
företag än det företag som bäst uppfyller förfrågningsunderlaget får tilldelningen.

Det är därför viktigt att vi politiker får del av underlaget innan det blir föremål för 
upphandling.

Det gör att vi politiker kan granska att underlaget uppfyller de av oss politiker uppställda 
målen på miljö, etik, socialt ansvar etc i proportionell omfattning.

Öpartiet kan därför med glädje se att vår motion om ”politisk granskning av 
upphandlingsunderlag” gett positiv effekt.

Men trots detta är vi inte helt nöjda. Av processbeskrivningen som vi fick ta del av vid 
KS sammanträde den 9 juni och som inte delgetts oss idag, framgår bl.a. att 
förfrågningsunderlaget ska tas i KSau, ett utskott bestående av 5 ledamöter. 
Öpartiet yrkar därför att förfrågningsunderlaget ska behandlas i kommunstyrelsen. 
Detta ger en bredare och fylligare granskning av upphandlingsärendet.

Öpartiet ställer sig tvekande till att den nu framtagna rutinen kan hantera politisk insyn 
vid de akuta upphandlingsbehov som vi kunnat se under första delen av 2015. 
Allt sammantaget gör att öpartiet yrkar på en återremiss.

Desirée Björk
öpartiet
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Voteringslista
2015-06-23

Kommunfullmäktige

Voteringslista: § 60
Ärende: Motion – Politisk granskning av upphandlingsunderlag, KS14/147

Voteringslist(or)
§ 60 Motion- Politisk granskning av upphandlingsunderlag

Ledamot Ja Nej Avstår
Adam Reuterskiöld(M), ledamot X
Lena Gerby(M), ledamot X
Inger Linge(M), ordförande X
Helena Butén(M), ledamot X
Lennart Nilsson(M), ledamot X
Peter Carpelan(M), 2:e vice ordförande X
Mats Ahlbom(M), ledamot X
Göran Ahlquist(M), ledamot X
Lotta Claussnitzer(M), ledamot X
Maria Kvarnheden(M), ledamot X
Lars Forssell(M), ledamot X
Dick Ullgren(M), ledamot X
Solveig Brunstedt(C), ledamot X
Kjell-Erik Börjesson(C), ledamot X
Jennie Högberg(C), ledamot X
Göran Hellmalm(FP), ledamot X
Gunnar Pihl(FP), ledamot X
Sivert Åkerljung(KD), ledamot X
Christina Blom Andersson(KD), ledamot X
Lars Holmström(S), vice ordförande X
Hanna Svensson(S), ledamot X
Johan Hammarström(S), ledamot X
Inger Andersen(S), ledamot X
Elisabeth Palm(S), ledamot X
Michael Lillman(V), ledamot X
Lena Holst(MP), ledamot X
Ulrika Sandin(MP), ledamot X
Björn Osberg(MP), ledamot X
Noa Ericson(MP), ledamot X
John Sjögren(SD), ledamot X
Carl Schillander(SD), ledamot X
Desirée Björk(Ö), ledamot X
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Voteringslista
2015-06-23

Kommunfullmäktige

Bernt Richloow(Ö), ledamot X
Robert Oberascher(Ö), ledamot X
Margaretha Wiberg(M), ersättare X
Eva Laurén(M), ersättare X
Gunnar Mossberg(M), ersättare X
Gunilla Lindberg(FP), ersättare X
Ulric Andersen(S), ersättare X
Katarina Bergvall(MP), ersättare X
Resultat 35 5 0
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Sammanträdesprotokoll
2015-06-23

Kommunfullmäktige

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§ 61

Motion – Ändrat huvudmannaskap för Ekeröfärjan – förändring till 
allmän färjeled (KS14/238)

Beslut
Kommunfullmäktige beslutar att motionen avslås.

Reservation
Öpartiet i Kommunfullmäktige har inkommit med en skriftlig reservation.
Yrkanden
Lennart Nilsson (M) yrkar bifall till Kommustyrelsens förslag, att motionen avslås.
Desirée Björk (Ö) yrkar att motionen ska bifallas.
Propositionsordning
Ordföranden ställer proposition på yrkandena och finner att Kommunfullmäktige beslutar i 
enlighet med Kommunstyrelsens förslag.
Omröstning begärs
Omröstningsproposition
Den som vill bifalla Kommunstyrelsens förslag, att motionen avslås, röstar Ja.
Den som vill att motionen ska bifallas röstar Nej.
Omröstningsresutat
Kommunfullmäktige har med 34 ja-röster mot 6 nej-röster beslutat i enlighet med 
Kommunstyrelsens förslag, att motionen avslås.

Sammanfattning

Desireé Björk (Ö), Robert Oberascher (Ö) och Bernt Richloow (Ö) har i en motion föreslagit 
Kommunfullmäktige besluta:
”- Att Fullmäktige uppdrar åt kommunstyrelsen att utse lämpligt kommunalt organ/lämpliga 
personer, att omgående inleda diskussioner/förhandlingar med Trafikverket och 
Länsstyrelsen att Ekeröleden enligt 21 § Väglagen omvandlas från en enskild till en allmän 
färjeled samt att efter fullgjort uppdrag återrapportera uppnått resultat.”

Beslutsunderlag

 §78 Motionssvar – Ändrat huvudmannaskap för Ekeröfärjan – förändring till 
allmän färjeled

 Motionssvar - Ändrat huvudmannaskap för Ekeröfärjan - förändring till 
allmän färjeled

 Motion - Ändrat huvudmannaskap för Ekeröfärjan - förändring till allmän 
färjeled
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Reservation i ärende 13 vid kommunfullmäktige 23 juni 2015

Ärende 13 Motionssvar – Ändrat huvudmannaskap för Ekeröfärjan – 
förändring till allmän färjeled.

Det är Trafikverket som prövar förändring av huvudman för färjan efter samråd med 
Länsstyrelsen. Om Trafikverket och Länsstyrelsen har olika uppfattning, hänskjuts frågan till 
regeringens prövning.

Av motionssvaret framgår dock att ingen kontakt tagits med vare sig Trafikverket eller 
Länsstyrelsen utan enda kontakten om ändrat huvudmannaskap har varit med Färjerederiet.

Men Färjerederiet som operatör av Ekeröleden är vare sig part i ett ärende om ändrat 
huvudmannaskap eller sakkunnig i övergripande infrastrukturfrågor.
Påståendet i motionssvaret att ”Rederiets bedömning är att möjligheten att få Ekerölinjen … 
klassificerad som allmän, är att betrakta som begränsad” kan därför inte tillmätas någon 
större betydelse.

Det framgår däremot av motionssvaret att Trafikverket anser att Ekeröleden har en strategisk 
betydelse på regionens vägnät vid katastroftillfällen. Trafikverkets uppfattning att det är av 
värde att trafiken upprätthålls på Ekeröleden framgår även av att det i motionssvaret framgår 
att Trafikverket f.n. utreder om statsbidrag kan utgår för att täcka färjans underskott och 
säkerställa framtida drift.

Vid statligt huvudmannaskap blir det gratis att färdas med färjan Värdet av detta är stort för 
många kommunmedborgare som i dag tvingas betala drygt 1000 kr för en månadsbiljett, eller 
t.o.m. drygt 2000 kr/månad om två bilar används. Enstaka resor t.o.r. kostar 120 kr

Värdet av gratis färja för kommunens medborgare måste vägas mot de hinder som kommunen 
satt upp för sig själv för ändrat huvudmannaskap. Och det enda hindret som nämns i 
motionssvaret är Citat: ”Ekerö kommun vill även fortsatt ha rådighet över fordonsflödet via 
Ekeröleden. Ett förändrat huvudmannaskap skulle sannolikt resultera i reducerade 
möjligheter att begränsa antalet dispensfordon, tunga fordon, transporter med farligt gods 
m.m.” Slut citat. (Kommentar: Det var 21 dispensfordon år 2014. Ekerö kommun vill att SL 
inför reguljär busstrafik på färjan vilket kan jämföras med tung transport.) 
Det kan påpekas att det är 41 färjelinjer i Sverige varav endast 2 färjeleder som är 
avgiftsbelagda och det är på Visingsö och Ekerö. Trafikverket har också varnat för att det kan 
bli trafikstörningar när förbifarten byggs.
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Vad som sammantaget anförts ovan gör att Öpartiet anser att kommunstyrelsens beslut borde 
ha varit att motionen återremiterats till kommunstyrelsen för förnyad hantering i enlighet med 
motionens intentioner.

Desirée Björk 
Öpartiet
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Voteringslista
2015-06-23

Kommunfullmäktige

Voteringslista: § 61
Ärende: Motion – Ändrat huvudmannaskap för Ekeröfärjan – förändring till allmän 
färjeled, KS14/238

Voteringslist(or)
§ 61 Motion-Ändrat huvudmannaskap för Ekeröfärjan

Ledamot Ja Nej Avstår
Adam Reuterskiöld(M), ledamot X
Lena Gerby(M), ledamot X
Inger Linge(M), ordförande X
Helena Butén(M), ledamot X
Lennart Nilsson(M), ledamot X
Peter Carpelan(M), 2:e vice ordförande X
Mats Ahlbom(M), ledamot X
Göran Ahlquist(M), ledamot X
Lotta Claussnitzer(M), ledamot X
Maria Kvarnheden(M), ledamot X
Lars Forssell(M), ledamot X
Dick Ullgren(M), ledamot X
Solveig Brunstedt(C), ledamot X
Kjell-Erik Börjesson(C), ledamot X
Jennie Högberg(C), ledamot X
Göran Hellmalm(FP), ledamot X
Gunnar Pihl(FP), ledamot X
Sivert Åkerljung(KD), ledamot X
Christina Blom Andersson(KD), ledamot X
Lars Holmström(S), vice ordförande X
Hanna Svensson(S), ledamot X
Johan Hammarström(S), ledamot X
Inger Andersen(S), ledamot X
Elisabeth Palm(S), ledamot X
Michael Lillman(V), ledamot X
Lena Holst(MP), ledamot X
Ulrika Sandin(MP), ledamot X
Björn Osberg(MP), ledamot X
Noa Ericson(MP), ledamot X
John Sjögren(SD), ledamot X
Carl Schillander(SD), ledamot X
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Voteringslista
2015-06-23

Kommunfullmäktige

Desirée Björk(Ö), ledamot X
Bernt Richloow(Ö), ledamot X
Robert Oberascher(Ö), ledamot X
Margaretha Wiberg(M), ersättare X
Eva Laurén(M), ersättare X
Gunnar Mossberg(M), ersättare X
Gunilla Lindberg(FP), ersättare X
Ulric Andersen(S), ersättare X
Katarina Bergvall(MP), ersättare X
Resultat 34 6 0
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Sammanträdesprotokoll
2015-06-23

Kommunfullmäktige

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§ 62

Motion – Ökad trafiksäkerhet Prästgårdskurvan-Nyckelby gård 
(KS14/307)

Beslut
Kommunfullmäktige beslutar att motionen avslås.

Reservation
Öpartiet i Kommunfullmäktige har inkommit med en skriftlig reservation.
Yrkanden
Lennart Nilsson (M) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag, att motionen avslås.
Desirée Björk (Ö) yrkar att motionen ska bifallas.
Propositionsordning
Ordföranden ställer proposition på yrkandena och finner att Kommunfullmäktige beslutar i 
enlighet med Kommunstyrelsens förslag.

Sammanfattning

Desireé Björk (Ö), Bernt Richloow (Ö) och Robert Oberascher (Ö) har i en motion förslagit 
Kommunfullmäktige besluta”att kommunens trafikansvarige utarbetar ansökan till 
Länsstyrelsen om ändrad hastighetsbegränsning till 50 km/h från Prästgårdskurvan till strax 
efter Nyckelby gård”.

Beslutsunderlag

 §95 Motionssvar – Ökad trafiksäkerhet Prästgårdskurvan-Nyckelby gård
 Motionssvar - Ökad trafiksäkerhet Prästgårdskurvan-Nyckelby gård
 §20 Motion för remittering - Ökad trafiksäkerhet Prästgårdskurvan-Nyckelby 

gård
 Motion om ökad trafiksäkerhet Prästgårdskurvan-Nyckelby gård
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Reservation i ärende 14 vid Kommunfullmäktige 23 juni 2015  – ökad 
trafiksäkerhet Prästgårdskurvan- Nyckelby gård.

Vid färd från Ekerö tätort är det idag 50 km/h från en punkt strax före Sundby 
skola
fram till - men icke omfattande – Nyckelby gård.
Öpartiet har kontaktas av såväl boende som verksamheter i området med önskan 
om
Sänkt hastighet till 50 km/h redan före Prästgårdskurvan till strax efter Nyckelby
gård.

Motivet till den sänkta hastigheten är att det i berört område vistas många barn i 
de lägre skolåren men även den omfattande hästverksamheten. Det kan även 
åberopas att området
och verksamheten är under utbyggnad, samt att det skett allvarliga trafikolyckor 
en med dödlig utgång för 1-2 år sedan. Vilket motiverar en omvärdering av 
tidigare bedömning vilket vägavsnitt som ska omfattas av 
hastighetsreduceringen.

Öpartiet anser att Alliansen i Ekerö inte tar ansvar för sina medborgare när de 
föreslår att öpartiets motion ska avslås.

Och till skillnad mot Alliansen så lyssnar öpartiet på medborgarförslagen och 
försöker få till stånd en förändring och därmed anser öpartiet att motionen skulle 
bifallits.

Desirée Björk
Öpartiet
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Sammanträdesprotokoll
2015-06-23

Kommunfullmäktige

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§ 63

Motion – Äldreboenden på Adelsö (KS14/224)

Beslut
Kommunfullmäktige beslutar att motionen anses behandlad.

Reservation
Öpartiet i Kommunfullmäktige har inkommit med en skriftlig reservation.
Yrkanden
Göran Hellmalm (FP) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag, att motionen anses 
behandlad.
Desirée Björk (Ö) yrkar att motionen ska bifallas.
Propositionsordning
Ordföranden ställer proposition på yrkandena och finner att Kommunfullmäktige beslutar i 
enlighet med Kommunstyrelsens förslag.
Omröstning begärs!
Omröstningsproposition
Den som vill bifalla Kommunstyrelsens förslag, att motionen anses behandlad röstar Ja.
Den som vill att motionen ska bifallas röstar Nej.
Omröstningsresutat
Kommunfullmäktige har med 35 ja-röster mot 5 nej-röster beslutat i enlighet med 
Kommunstyrelsens förslag, att motionen anses behandlad.

Sammanfattning

Elin Löfroth (FP), Göran Hellmalm (FP) och Gunnar Pihl (FP) har i en motion föreslagit 
Kommunfullmäktige besluta: 
- ”att undersöka möjligheten att bygga lägenheter för äldre, på kommunens egen mark invid 
Hovgården på Adelsö, 
- att på denna mark skapa seniorboende, i kombination med vård- och omsorgs-boende”.

Beslutsunderlag

 §96 Motionssvar – Äldreboenden på Adelsö
 Motionssvar - Äldreboenden på Adelsö
 Protokollsutdrag Kommunstyrelsens arbetsutskott § 177/2014
 Motion - Äldreboenden på Adelsö
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Reservation i ärende 15 vid Kommunfullmäktige 23 juni 2015 -
Äldreboende på Adelsö

Öpartiet vill att alla öar i Mälaröarna ska kunna utvecklas utifrån sina 
förutsättningar och behov. Därför har öpartiet drivit denna fråga sen vårt intåg i 
Ekeröpolitiken.
Det ska vara tryggt att åldras på Ekerös alla öar. Var och en ska kunna välja den 
vård och omsorg som hen har behov av. Man ska som äldre inte tvingas flytta 
från sin hembygd. Nya bostäder för äldre måste snarast byggas i både tätorter 
och ytterområden. Detta för att skapa möjlighet att bo kvar i sin hembygd med 
närhet till vänner och bekanta.
Många äldre önskar komma till ett mindre boende, gärna med 
gemensamhetslokaler, som ger möjlighet till träffar och umgänge. Denna typ av 
boende saknas i kommunen idag. Behovet av” mellanboende” dit man kan flytta 
när man fortfarande är relativt frisk och pigg måste tillgodoses.
Det finns all anledning att i kommande översiktsplan lägga fokus på våra 
ytterområden och dess möjligheter för både äldre och yngre att kunna bo kvar i 
sin hemvana miljö med vänner och släktingar runt omkring sig.
Öpartiet yrkade därför att motionen skulle bifallas.

Desirée Björk
Öpartiet
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Voteringslista
2015-06-23

Kommunfullmäktige

Voteringslista: § 63
Ärende: Motion – Äldreboenden på Adelsö, KS14/224

Voteringslist(or)
§ 63 Motion - Äldreboenden på Adelsö

Ledamot Ja Nej Avstår
Adam Reuterskiöld(M), ledamot X
Lena Gerby(M), ledamot X
Inger Linge(M), ordförande X
Helena Butén(M), ledamot X
Lennart Nilsson(M), ledamot X
Peter Carpelan(M), 2:e vice ordförande X
Mats Ahlbom(M), ledamot X
Göran Ahlquist(M), ledamot X
Lotta Claussnitzer(M), ledamot X
Maria Kvarnheden(M), ledamot X
Lars Forssell(M), ledamot X
Dick Ullgren(M), ledamot X
Solveig Brunstedt(C), ledamot X
Kjell-Erik Börjesson(C), ledamot X
Jennie Högberg(C), ledamot X
Göran Hellmalm(FP), ledamot X
Gunnar Pihl(FP), ledamot X
Sivert Åkerljung(KD), ledamot X
Christina Blom Andersson(KD), ledamot X
Lars Holmström(S), vice ordförande X
Hanna Svensson(S), ledamot X
Johan Hammarström(S), ledamot X
Inger Andersen(S), ledamot X
Elisabeth Palm(S), ledamot X
Michael Lillman(V), ledamot X
Lena Holst(MP), ledamot X
Ulrika Sandin(MP), ledamot X
Björn Osberg(MP), ledamot X
Noa Ericson(MP), ledamot X
John Sjögren(SD), ledamot X
Carl Schillander(SD), ledamot X
Desirée Björk(Ö), ledamot X
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Voteringslista
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Kommunfullmäktige

Bernt Richloow(Ö), ledamot X
Robert Oberascher(Ö), ledamot X
Margaretha Wiberg(M), ersättare X
Eva Laurén(M), ersättare X
Gunnar Mossberg(M), ersättare X
Gunilla Lindberg(FP), ersättare X
Ulric Andersen(S), ersättare X
Katarina Bergvall(MP), ersättare X
Resultat 35 5 0

245



Sammanträdesprotokoll
2015-06-23

Kommunfullmäktige

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§ 64

Avsägelser (KS15/6)

Beslut
1. Kommunfullmäktige godkänner avsägelserna.
2. Avseende avsägelse a och b hemställer Kommunfullmäktiges ordförande om ny 

sammanräkning hos Länsstyrelsen.

Sammanfattning

a) Lars Hjertquist (Ö) har begärt entledigande från sitt uppdrag som ersättare i 
Kommunfullmäktige. 

b) Robert Claussnitzer (M) har begärt entledigande från sitt uppdrag som ledamot i 
Kommunfullmäktige.

c) Robert Claussnitzer (M) har begärt entledigande från sina politiska uppdrag som ledamot i 
Byggnadsnämnden, ersättare i Miljönämnden, ledamot och 
ordförande i Kommunfullmäktiges valberedning.

d) Gabriella Ahlbom (M) har avsagt sig sitt uppdrag som ersättare i Barn- och 
utbildningsnämnden.
e) Lena Samuelsson (KD) har begärt entledigande från sitt politiksa uppdrag som ersättare i 
AB Ekerö Bostäders styrelse.
g) Johan Hammarström (S) har begärt att från 2015-09-01 bli entledigad från sitt politiska 
uppdrag som ledamot och 2:e vice ordförande i Kultur- och fritidsnämnden.

Beslutsunderlag

 Avsägelser
 Avsägelse samtliga uppdrag i Ekerö kommun
 Avsägelse av samtliga uppdrag
 Avsägelse ersättare i BUN
 Avsägelse av plats som ersättare i Ekerö bostäder

Expedieras till

Länstyrelsen
Förtroendemannaegistret
Barn- och Utbildningsnämnden
Kultur- och fritidsnämnden
Byggnadsnämnden
Miljönämnden
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2015-06-23

Kommunfullmäktige

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

AB Ekerö Bostäder
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Sammanträdesprotokoll
2015-06-23

Kommunfullmäktige

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§ 65

Valärenden (KS15/7)

Beslut
a)
Val av nämndeman till tingsrätten till 2015-12-31, bordlagd (M)
(M) Bordläggs
b)
Val av ersättare i Barn- och utbildningsnämnden till 2015-12-31, bordlagd (M)
(M) Jan Petersson
c)
Val av ersättare till Barn- och utbildningsnämnden till 2015-12-31, fyllnadsval efter Gabriella 
Ahlbom (M)
(M) Bordläggs
d)
Val av ledamot i Byggnadsnämnden till 2015-12-31, fyllnadsval efter Robert Claussnitzer 
(M)
(M) Nicke Björling
e)
Val av ersättare i Miljönämnden till 2015-12-31, fyllnadsval efter Robert Claussnitzer (M)
(M) Bordläggs
f)
Val av ledamot och ordförande i Kommunfullmäktiges valberedning till 2018-10-14, 
fyllnadsval efter Robert Claussnitzer (M)
(M) Jan Runesten
g)
Val av ledamot och 2:e vice ordförande i Kultur- och fritidsnämnden från 2015-09-01 till 
2015-12-31, fyllnadsval efter Johan Hammarström (S)
(S) Per Sjödin
h)
Val av ersättare i AB Ekerö Bostäders styrelse t.o.m. ordinarie bolagsstämma 2019, 
fyllnadsval efter Lena Samuelsson (KD)
(KD) Thomas Swenson

Beslutsunderlag

 Valärenden

Expedieras till

Förtroendemannaregistret
Byggnadsnämnden
Miljönämnden
Barn- och utbildningsnämnden
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Kommunfullmäktige

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

Kultur- och fritidsnämnden
AB Ekerö Bostäder
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Kommunfullmäktige

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§ 66

Motion för remittering - Väghållning i Ekerö tätort (KS15/146)

Beslut
Motionen remitteras till Kommunstyrelsen för beredning.

Yttrar sig i ärendet
Lena Holst (MP) yttrar sig i ärendet.

Sammanfattning

Lena Holst (MP), Ulrika Sandin (MP), Björn Osberg (MP) och Noa Ericson (MP) har i en 
motion föreslagit "att kommunen övertar väghållningen från Närlunda vägförening inom en 
fyraårsperiod".

Beslutsunderlag

 Motion - Väghållning i Ekerö tätort – ett ansvar för kommunen

Expedieras till

Kommunstyrelsen
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Kommunfullmäktige
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§ 67

Motion för remittering - Kommunalt övertagande av 
Närlunda/Stockby vägföreningar (KS15/151)

Beslut
Motionen remitteras till Kommunstyrelsen för beredning.

Yttrar sig i ärendet
Desirée Björk (Ö) yttrar sig i ärendet.

Sammanfattning

Desirée Björk (Ö), Bernt Richloow (Ö) och Robert Oberascher (Ö) har i en motion föresalgit 
"- att kommunfullmäktige beslutar att kommunstyrelsen startar ett projekt vars uppdrag är att 
i samråd med t.ex. Närlunda och Stockby Vägföreningar utarbeta förslag på avtal som 
erbjuder vägföreningarna i kommunen en möjlighet till kommunalt övertagande av 
huvudmannaskapet för allmänna platser
- att avtalet innefattar att ett övertagande sker inom en 4 årsperiod".

Beslutsunderlag

 Motion - Kommunalt övertagande av Närlunda/Stockby vägföreningar

Expedieras till

Kommunstyrelsen

51



Sammanträdesprotokoll
2015-06-23

Kommunfullmäktige

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§ 68

Motion för remittering - Vänthall och toalett vid Munsö färjeläge vid 
Sjöängen (KS15/152)

Beslut
Motionen remitteras till Kommunstyrelsen för beredning.

Yttrar sig i ärendet
Desirée Björk (Ö) yttrar sig i ärendet.

Sammanfattning

Desirée Björk (Ö), Robert Oberascher (Ö) och Bernt Richloow (Ö) har i en motion föreslagit 
"att kommunen ska verka för att en vänthall med toalett uppförs vid Sjöängen vid Munsö 
färjeläge".

Beslutsunderlag

 Motion om vänthall och toalett vid Munsö färjeläge vid Sjöängen

Expedieras till

Kommunstyrelsen
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§ 69

Motion för remittering - Delad skolstart (KS15/154)

Beslut
Motionen remitteras till Kommunstyrelsen för beredning.

Yttrar sig i ärendet
Hanna Svensson (S) yttrar sig i ärendet.

Sammanfattning

Hanna Svensson (S), Lars Holmström (S), Johan Hammarström (S), Inger Andersen (S), 
Fredrik Sirberg (S) och Elisabeth Palm (S) har i en motion föreslagit att:
"- vi ska se över möjligheterna till delad skolstart även i Ekerö kommun.
- jämföra och lära av kommuner som har liknande förutsättningar där denna typ av lösning 
har genomförts, till exempel Tyresö kommun.
- Barn- och utbildningsnämnden återkommer till kommunstyrelsen om det innebär extra 
kostnader för verksamheterna som inte kan fördelas inom nämndens egna budgetramar.

Beslutsunderlag

 Motion om delad skolstart

Expedieras till

Kommunstyrelsen
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§ 70

Nya interpellationer för remittering (KS15/82)

Beslut
Inga nya interpellationer har inkommit.
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§ 71

Anmälningar för kännedom

Beslut
Kommunfullmäktige noterar anmälningarna

Anmälningar
 KS13/65-23 Beslut - Överklagande av beslut att anta områdesbestämmelser för 

Lovön (del av Rörby 2:1 m fl) i Ekerö kommun
  Dom - överprövning avslås
 KS15/110-1 Avhändande av allmän handling till Ekerö kommun och 

Sundbybergs stad inom gemensamma familjerättsnämndens ansvarsområde
  Beslut för kännedom - Tillstånd till ingrepp enligt 2 kap. 12 § kulturmiljölagen 

i fornlämningar och övriga kulturhistoriska lämningar inom Norrtälje, 
Sigtuna, Ekerö och Nykvarn kommun
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